

Title (en)

DISPOSABLE POUCH FOR CANINE WASTE.

Title (de)

WEGWERFBARER HUNDEKOTBEUTEL.

Title (fr)

POCHE JETABLE A BESOINS, POUR CHIENS.

Publication

EP 0483200 A1 19920506 (FR)

Application

EP 90910750 A 19900712

Priority

- FR 8909824 A 19890717
- FR 8914696 A 19891109

Abstract (en)

[origin: WO9101084A1] The invention concerns a disposable pouch comprising an opening (1) for the dog's tail, a loop (2) for the fastening straps (3), two straps (3) to fasten the pouch, a compartment (4) to collect the excrement, a length of string (5) to close the compartment (4) after use, tiny drainage holes (7) for bitches' urine and a draw-string (8). According to one variation (see fig. 5), the pouch comprises an opening for the dog's tail (1) and for fastening the straps (2), the straps (3), a compartment (3) to catch the excrement (fig.6), tiny drainage holes for bitches' urine (4) and a length of string (5) to close the compartment (4) after use but which is not essential. The disposable pouch for canine waste is easy to adapt and particularly efficient, clean and comfortable for the dog.

Abstract (fr)

L'invention concerne une poche jetable (voir fig. 3), comprenant un orifice (1) pour passage de la queue, une bride (2) pour introduire les lanières (3) de fixation, deux lanières (3) de fixation de la poche, un compartiment (4) pour recueillir les excréments, une ficelle (5) pour fermer le compartiment (4) après les besoins, une zone (7) d'orifices d'écoulement des urines des chiennes, un moyen de serrage (8). Selon une variante d'exécution, (voir fig. 5), elle comporte un orifice (1) pour le passage de la queue et introduire les lanières (2) de fixation, les lanières de fixation (2), un compartiment (3) pour recueillir les excréments, (fig. 6), une zone (4) de perforations d'écoulement des urines des chiennes, une ficelle (5) en pointillé si l'on veut fermer le compartiment (4) après les besoins, mais ne s'avère pas indispensable. La poche jetable à besoins est facilement adaptable et particulièrement efficace, propre, ne gênant pas le chien.

IPC 1-7

A01K 23/00

IPC 8 full level

A01K 23/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01K 23/00 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9101084A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9101084 A1 19910207; EP 0483200 A1 19920506; FR 2653971 A2 19910510; FR 2653971 B2 19920228

DOCDB simple family (application)

FR 9000524 W 19900712; EP 90910750 A 19900712; FR 8914696 A 19891109